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Onderwerp Vervuiting Nieuwe Markt

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting
in de cyclus?

Nee

Ja*:
*betreft toelíchtende vragen van technische aard

Beteidsterrein Bestuur

Omgeving

Portefeuillehouder B&W

Kunnen we het in Roosendaal ook gewoon in een keer goed doen?

Die vraag komt steeds vaker bij ons op en ook deze keer weer bij de Nieuwe Markt. Enkete jaren

geleden is er voor mitjoenen euro's geinvesteerd om te komen tot het mooiste ptein. Dit jaar is er

opnieuw voor mitjoenen geihvesteerd om de comptete bestrating, inrichting en voorzieningen te
vervangen. En weer gaat het gepaard met attertei kleine (aantoop?) probtemen en of

overschrijdingen.

Deze keer witlen wij aandacht vragen voor de snetle beschadiging en vervuiling van het ptein. Dat

er nog steeds geen afvalbakken zijn verrast ons eigentijk nauwetijks. We hopen wel dat deze er

snet gaan komen want de toename van het zwerfvuil neemt behoortijk toe. Ook zien wij in
toenemende mate steeds meer vieze sigaretten peuken, kauwgomresten en de bekende lege

waterftesjes tiggen. Ja, het is een mentatiteitsprobleem maar ook een opruimprobteem. Eerder

hebben wij vergeefs een motie ingediend om te komen tot keiharde afspraken over onderhoud en

beheer op het hoogste niveau. lmmers, het is toch een visitekaartje voor onze stad?

Ter ittustratie van de toenemende vervuiting en beschadiging hebben wij
zelf foto's gemaakt en gebruik mogen maken van foto's van bezoekers en

bewoners van de binnenstad. U treft deze foto's bijgaand aan. Duidetijk

'lq"' ' :_- vatt te constateren dat er op vooral op het tichte deel van de Nieuwe't
'".:.. * Markt nu at sprake is van serieuze beschadiging en vervuiting. Deze

I vervuiting gaat verder dan normale gebruikerssporen maar horen meer

thuis in een werkptaats voor auto's en machines. Wij vinden dat zo

ontzettend jammer. Vooral ook omdat deze vervuiting met eenvoudige

middelen kan worden voorkomen.

Ter verdere illustratie nog de volgende foto's van verschiltende ptekken en vanaf verschittende

hoogtes gefotografeerd. Dit is vervuiting dat de komende jaren atteen maar verder zal toenemen en

¡.



wij vinden dat er door de gemeente adequaat moet worden opgetreden met preventie en met snette

interventie.
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Vee[ van deze beschadigingen en vervuiling komen door het vrachtverkeer voor de bevoorrading

van de winkels en door het verkeer van de warenmarkt ondernemers. Wij vinden dat iedereen zich

ats een gast moet gedragen met respect voor etkaar en de omgeving. Wetlicht moet er met hen een

gedragscode worden afgesproken ter voorkoming van verdere beschadiging en vervuiting. Het

rijden op het witte gedeelte zou bijvoorbeetd verboden kunnen worden.



Wij vinden ook dat er op de Nieuwe Markt en omgeving ook meer "stewards" actief mogen worden

gericht op het "gastvrij" aanspreken en waar nodig op te laten treden door het bevoegd gezag van

politie en gemeentelijke BOA's.

Al met at zien wij dat de Nieuwe Markt er een heel stuk aantrekketijker op is geworden en wij
willen dit graag zo houden. Daarom delen wij onze zorgen en rekenen wij op een adequate aanpak

vanuit atle betrokkenen.

Wij hebben de volgende vragen:

1. Welke aanpak heeft u ter voorkoming van zwerfvuil en het opruimen hiervan? En komen er in

afwachting van de definitieve afvatbakken, tijdetijke afvalcontainers?

2. Komen er voorzieningen waar de minderheid van rokers hun peuken kwijt kunnen, wetke en

waar?

3. Komen er stewards (voor echt werk en echte banen) in het mooie en gastvrije van de Nieuwe

Markt e.o. (de hete compacte binnenstad), waarom wet of niet, wanneer en hoeveet?

4. Wetke aanpak staat u voor om de beschadiging en vervuiting van de Nieuwe Markt door

vrachtwagens en bepaatde ondernemers van de warenmarkt structuree[ te gaan voorkomen?

5. Gaat u de kosten van de beschadiging en vervuiling van de Nieuwe Markt bij de veroorzakers in

rekening brengen, waarom wet of niet?

6. Wat gaat u nu doen tegen de huidige beschadiging en vervuiling van de Nieuwe Markt, waarom?

7. Wat is volgens CROW het huidige kwaliteitsniveau van de Nieuwe Markt?

Met vriendelijke groeten,

Fractie Nieuwe Democraten

Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

Totdat de nieuwe afvalbakken zijn geplaatst wordt het plein 2x per week door Saver geveegd
Op maandagavond na de weekmarkt en vrijdagochtend.
Daarnaast zal op dinsdag- en donderdagochtend door middelvan handpicking, met extra
aandacht voor de groenlanden, het zwerfvuil worden opgeruimd. Tijdelijk wordt een boombak
gebruikt als afvalbak.

2. Behoudens het plaatsen van de nieuwe afvalbakken zijn er geen voorzieningen voorzien

3. Op dit moment is dat nog niet aan de orde. Er wordt gewerkt aan een voorstel voor de zgn
WOM banen, wellicht dat deze een rol daarin kunnen vervullen.

4. Een bepaalde mate van sporen van gebruik is inherent aan het gebruik van het plein. Met
marktkooplieden zijn afgespraken gemaakt om extra vervuiling te voorkomen.

5. Op het moment dat de dade(s) bekend is (zijn) zullen de kosten van beschadiging op
diegene worden verhaald.



6. Op basis van de ervaringen elders in het land op pleinen met dezelfde functies, is gebleken
dat er op het plein gebruikssporen ontstaan. De ervaring leert dat in de tijd dit geen storend
beeld geeft. Periodiek eens in de 2,3 jaar laten we dan het plein door een daarvoor
gespecialiseerd bedrijf reinigen. Calamiteiten, als olielekkages natuurlijk uitgesloten. Deze
worden voor zover mogelijk direct aangepakt.
Op het moment dat het weer het toe laat worden eventuele beschadigíngen die tijdens de
uitvoer van de werkzaamheden zijn ontstaan, door de aannemer hersteld, Daar waar mogelijk
wordt de reeds geleden verkeersschade hierin mee genomen.

7. Het plein is op A-kwaliteit aangelegd en zal worden onderhouden volgens het door de Raad
vastgestelde kwaliteitsniveau.

Het college van Burgemeester en Wethouders,

Na

wethouder Binnenstad




